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Sayın konuklar, Sayın Kongre üyeleri, değerli misafirler, değerli 
arkadaşlarım. Maden Mühendisleri Odası Zonguldak Şubesi'nin düzen
lediği Türkiye 1. Kongresine hoşgeldiniz. Ağırlığı her geçen gün büyük 
ölçüde artan dünya enerji bunalımının ülkemizi de çoktandır içine al
mış olması, soruna zaman yitirilmeden bir çözüm yolu bulma gereği getir
mektedir. Enerji üretiminin ana maddelerinden birisi olmasının yanı 
sıra, Türkiye'nin enerji kaynaklarının en önemli kaynaklarından biri ol
masından dolayı kömürün Türkiye ekonomisindeki yeri çok büyüktür. 
Bu yüzden kömür madenciliğinin sorunlarına kesinlikle çözüm bulmak 
gerekir. Bu gereksinmeden hareketle, ülkemizde ilk kez bu sorunları 
tüm ayrıntılarıyla ortaya koyacak ve tartışabilecek, kömür kongrelerinin 
ilkini bugün hayata geçirmek durumundayız. 

Her iki senede bir yapılması düşünülen bu Kongrelerle ülkemiz kö
mür madenciliğinin eğitimi; bilimin, teknolojinin ve sanayinin genel yapı 
içinde tarihsel gelişimini tüm ayrıntılarıyla ortaya koyarak ve giderek 
olması gerekeni yapmayı amaçlıyoruz. Kongrenin Zonguldak için 
önemi ise tartışılmayacak kadar büyüktür. Bu kongre kentimizi tanıta
cak ve kentimizin ülkemiz ağır sanayi için vazgeçilmez varlığını gözler 
önüne serecektir. 

Üstelik bu Kongre ile kentimizde öteden beri varolan, teknik bilgi 
ve tecrübe birikimleri, kömür madenciliğinin sorunlarının çözümü yo
lunda mümkün olduğunca harekete geçirmiş olacaktır. Düzenlenen 3 
açık oturumla, taşkömürü, linyit ve kömür maden işletmelerinde perso
nel istihdamı sorunlarına çözüm aranacaktır. Kongre sürecinde açık kala
cak olan bir maden makinaları sergisi düzenledik. Bu sergiye olanaklar 
içinde ülkemizin maden makinaları sanayiindeki yeri, durumu gösteril
meye çalışılmıştır. Yine Kongre süresi içinde ilginç teknik geziler dü
zenledik. 
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Bu gezilerle Sayın Kongre üyelerimiz Zonguldak havzasının teknik 
yapısını inceleme olanağını bulacaklardır. îlk Kongre olması ve Zon-
guldak'm kısıtlı olanaklarının yarattıkları zorluklara karşın uluslararası 
nitelikte gelişen Kongremizin kömür madeni ikiliğimize katkıda bulu
nacağı inancımızı belirtirken tekrar hoşgeldiniz der, saygılar sunarım. 
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